

Title (en)

Separable hinge.

Title (de)

Aushängbares Scharnier.

Title (fr)

Charnière décrochable.

Publication

EP 0480112 A1 19920415 (FR)

Application

EP 90402839 A 19901011

Priority

FR 8904901 A 19890413

Abstract (en)

Separable hinge, constituted by a first articulation part (1), in particular metallic, connected to the first element, a second articulation part (1'), in particular metallic, connected to the second element and carrying the articulation spindle (2) of the hinge and means of connection (3) which move between a first position or locked position in which they cooperate with the articulation spindle (2) in order to hold the first articulation part (1) firmly to the second articulation part (1'), and a second position or released position in which the two articulation parts (1, 1') are independent of each other. <IMAGE>

Abstract (fr)

Charnière décrochable, constituée d'une première pièce d'articulation (1), notamment métallique, reliée au premier élément, d'une seconde pièce d'articulation (1'), notamment métallique, reliée au second élément et portant l'axe d'articulation (2) de la charnière ainsi que de moyens de liaison (3) mobiles entre une première position ou position de verrouillage dans laquelle ils coopèrent avec l'axe d'articulation (2) pour maintenir la première pièce d'articulation (1) solidaire de la seconde (1'), et une seconde position ou position de libération dans laquelle les deux pièces d'articulation (1, 1') sont indépendantes l'une de l'autre. <IMAGE>

IPC 1-7

E05D 7/10

IPC 8 full level

E05D 7/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05D 7/10 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] FR 2603061 A1 19880226 - MOSSALGUE FRANCOIS [FR]
- [A] EP 0043102 A1 19820106 - HESTERBERG & SOEHNE F [DE]
- [A] US 2808611 A 19571008 - JOACHIM BAUERMEISTER HANS

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0480112 A1 19920415; EP 0480112 B1 19930421; AT E88535 T1 19930515; DE 69001438 D1 19930527; DE 69001438 T2 19931223; ES 2041517 T3 19931116; FR 2645899 A1 19901019; FR 2645899 B1 19950721

DOCDB simple family (application)

EP 90402839 A 19901011; AT 90402839 T 19901011; DE 69001438 T 19901011; ES 90402839 T 19901011; FR 8904901 A 19890413